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Els gironins de Tercera Divisi� Dos clubs hist�rics, Figueres i

Palam�s, aposten per un relleu a la seves banquetes despr�s de

les sor tides d'Arnau Sala, ara al f ilial del Girona, i d'Eduardo V�lchez

(Olot) conf iant en els novells a la categoria Xavi Puns� i Jordi

Guerrero. Cap dels dos ha dirigit mai un equip a Tercera per�,

ilálusionats, afronten el repte de dirigir dos dels clubs amb m�s nom

de la categoria i que lluitaran per estar entre els primers.

ALBERT RIMBAU | GIRONA

Xavi Puns� �s el substitut d'Arnau Sala al capdavant del Figueres.

Despr�s de tres anys al cos t�cnic de la Uni�, i amb una dilatada

experi�ncia en el m�n del futbol base (des dels 18 anys), sent que

ha arribat l'hora de fer un salt de qualitat a la seva carrera a les

banquetes.

Debuta a Tercera i al capdavant d'un primer equip. Com afronta

aquest opor tunitat?

La ilálus� �s m�xima perqu� he estat esperant aix� 15 anys. No ho he buscat directament, per� vas fent i veus

que les coses van b�, i el premi ha arribat despr�s de molts anys de feina.

Podr�em dir que �s un repte?

S�, totalment. Per� tamb� ho era entrenar cadets o juvenils. El que has de fer �s intentar fer la feina el millor que

puguis, estiguis on estiguis. Ara b�, la repercussi� canvia molt, per� me l'agafo amb la mateixa professionalitat

que la resta d'opor tunitats que he tingut.

Com veu la categoria?

Molt igualada i competitiva, amb molt bons jugadors. La Tercera Divisi� �s una lliga molt atractiva.

L'any passat el Figueres va quedar cinqu�, a sis punts de la promoci�. L'objectiu de la temporada �s l'ascens?

Les coses no es poden comparar perqu� cada any �s diferent i les circumst�ncies canvien, i les coses nom�s

poden comparar-se quan s�n iguals. L'objectiu ser� anar dia a dia, fer un futbol atractiu perqu� la gent que ens

vingui a veure estigui contenta, ajudar el futbol base i cr�ixer com a club. No ens posem l�mits ni per dalt ni per

baix.

Per� en tot cas, preveu que estaran a la par t alta de la taula?

perqu� no ens posem l�mits.

El Cornell� i l'Europa, doncs, s�n els grans favorits?

Efectivament. Per� a dalt tamb� hi veig ?e?quips com el Manlleu, Terrassa, Castelldefels, Rub�, La Pobla de

Mafumet o el Palam�s.

Abans ha dit que volen fer un futbol atractiu. Quin model vol que caracteritzi el seu Figueres?

Apostarem pel futbol combinatiu com f ins ara, anant a l'atac, sent competitius, tenint clar que per atacar s'ha de

defensar b�. Volem ser protagonistes, tenir la pilota. Almenys a casa, perqu� si la gent ve a veure'ns, que s'ho



passi b�. A fora ja es veur�, intentarem adaptar-nos a les circumst�ncies.

Ja s� que �s molt aviat per dir-ho, per� preveu que se li obre una nova etapa?

L'etapa del futbol base m'ha anat molt b�. N'estic molt content. El cam� et va por tant i tan de bo pugui dirigir

primers equips molts anys, per� si haig de tornar a dirigir un juvenil tampoc passaria res. Al f inal el que vull �s

ser feli�, faci el que faci.

Jordi Guerrero va aterrar fa tres setmanes a Palam�s al costat del nou secretari t�cnic, Oriol Alsina, provinents

del Llagostera, on van treballar plegats al cos t�cnic. Guerrero ha dirigit el Girona B, Arb�cies, Amer, Tordera i

Farners, per� mai un equip de Tercera Divisi�. De la m� d'Alsina se li ha ober t una nova por ta que vol aprof itar.

Debuta a la categoria amb el deg� del futbol catal�. Com s'ho agafa, com un repte?

Totalment. �s un repte que encaro amb molta ilálusi� i moltes ganes, amb la intenci� de por tar el Palam�s a dalt

de tot.

L'any passat l'equip va quedar una mica m�s avall de mitja taula, per� vost� diu que volen ser a dalt de tot.

L'objectiu, doncs, �s el "play-of f" d'ascens?

Volem fer una gran temporada perqu� ja conv� que el deg� estigui a dalt de tot. Ja s�n molts anys. El projecte

endegat ens marca que en dos anys haur�em d'estar al play-of f. Personalment l'exig�ncia �s m�xima, em poso el

llist� a dalt de tot, per� �bviament a l'equip no puc demanar-li aix�. Com a entrenador els haig de conscienciar

d'anar pas a pas, par tit a par tit, on mirarem de donar-ho tot.

Quins s�n els favorits d'aquesta campanya 2013-2014?

Tot i que l'any passat no vaig veure gaire la categoria, perqu� vaig estar molt posat en la Segona B, estic

conven�ut que els que van fer play-of f (Cornell�, Europa i Manlleu) tornaran a ser a dalt. El Figueres tamb� t�

bona pinta. Aix� s�, estic segur que hi haur� alguna sorpresa. Sempre n'hi ha.

Quin estil li agradaria implantar al Palam�s.

M'agradaria fer un equip que tingui la pilota, el m�s agressiu possible quan no la tingui. Saber-nos adaptar als

camps de la categoria, perqu� no �s el mateix jugar a casa, on el ?terreny de joc �s ample, la gespa �s natural i

pots jugar al toc, que anar al camp de l'Europa, per exemple, on la gespa �s ar tif icial i costa m�s jugar-hi.

Per tant a fora, a adaptar-se a les circumst�ncies.

Exacte. A fora el que volem �s ser llestos i saber jugar, tant si hem de mantenir la possessi� com fer-ho deforma

directa i buscant la segona jugada.

El president del club, Miquel Aguilar, comentava aquesta setmana que est� molt ilálusionat amb Oriol Alsina. Qu�

apor ta el nou secretari t�cnic per all� on passa?

Sobretot molt d'optimisme. �s una persona que ha pujat cinc categories al Llagostera, plantant-lo a Segona B, i

per aix� tothom el veu com un guanyador.

Entre dilluns i dimecres vau estar fent el draf t a Palam�s. Com ha anat l'experi�ncia?

Molt bona iniciativa. Estem contents i segur que ens quedarem un parell de jugadors per fer la pretemporada

com a m�nim.
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